
  
  

  

  

  

Referat skolebestyrelsesmøde den 21. november 2022  

Kl. 17-18.30  

1. Godkendelse af dagsorden  

Princip for brug af digitale enheder og internet – under evt.   

  

2. Oplæg om EFA v. Allan Larsø  

EFA - Exchanges For All. Foreningsbaseret. NAS har deltaget siden 2018. Overordnet 

arbejder man sammen med andre delegationer fra andre lande, Letland, Litauen og Polen, 

men fokus på klimaforandringer. Der deltager workshopledere fra andre lande, fx England 

m.fl. Eleverne melder sig ind på workshops – 3 stk. - og hele ugen foregår på engelsk. På 

den interkulturelle aften fortæller hvert land om særpræg ved landet. Der er hver aften 

indslag om klimaforandringer. Eleverne deltager med fx projektopgaver. De 3 workshops 

sættes sammen til ét show.   

Der er plads til 15 elever, som skal søge for at komme med. Der er ca. 70 deltagere. Der er 6 

skoler i GBS, som deltager i forskellige workshops. Med 6 camps 2 gange årligt af en uges 

varighed. Der vil typisk også være en rundvisning i en by og på forskellige attraktioner.   

Der er ikke egenfinansiering for eleverne. Skolen dækker vikarudgifter.  Der 

er lavet aftaler og bevilget frem til september 2023.   

  

Drøftelse omkring ressourcer fremadrettet og prioriteringer.   

Der er stor interesse for projektet fra skolebestyrelsens medlemmer, som tænker det giver 

god kvalitet for oplevelser hos de unge mennesker på 8. årgang.   

Fremadrettet skal der tages stilling til skolens deltagelse. Tages op på næste møde i SB i 

januar.   

  

3. Nyt fra elevrådet  

Elevrådets repræsentanter har været til fællesmøde for alle elevråd i GBS. Fx tage stilling til 

aktiv undervisning/bevægelse – 45 min om dagen. Der blev også drøftet en fælles galla for 

alle elever i 9. kl., hvor Merle er repræsenteret. Elias er blevet formand for fodboldstævne, 

som man gerne vil afholde på tværs af skoler.   



  

4. Skolebod/Udskolingsregler for gå-i-byen  

Det har været undersøgt, men der er ikke interessenter til at have en bemandet skolebod. 

Forslag om at undersøge om en automat kunne være en løsning. Arla har en mulighed med  

primært drikkeyoghurt mv. Evt. undersøgelse af sociale virksomheder, som fx 

Skovkøkkenet, som har begrænset kapacitet.   

I udskolingen vil man stadig heller gerne have flere udedage til at gå i byen i dagligvarer 

forretninger, så man tænker, at det primært beregnet på indskoling og mellemtrin. Det 

besluttes, at vi ikke for nu, kan komme videre med at finde en løsning på levering af 

skolemad. Hvis der kommer mulige input og løsninger, som kan tilgodese behovet, så tages 

det op igen.  

  

Omkring ude  

  

  

5. Princip for forældreinddragelse og skole/hjemsamarbejde  

a. Til godkendelse i skolebestyrelsen  

  

  

6. Generel orientering   

  

a. Stillingsopslag til SFO-lederstilling (herunder input fra SB)  

i. Fortsat brobygning til DGI og idræts- og bevægelsesfokus.  

ii. Udeliv skal fortsat prioriteres  

iii. Understøtte fortsat god børnetilslutning fra 0.-6. i SFO og 

Klub iv. Passe på vores gode meget søgte aktiviteter og samtidig tænke nyt. b. 

Personale   

i. Der vil blive noget omrokering når en lærer på barsel kommer tilbage først i 

januar.   

ii. Der er enkelte langtidssygemeldinger  

c. Elever  

i. Der er én ny elev i 3.a.  

ii. Der indskrives 27 til bh.kl. som forhåbentlig udløser to klasser.   

d. Nyt fra LUNA vedr. fase 2  

i. Der er lavet ny hjemmeside ii.   

e. Ændring af næste mødedato fra 13.12. til den 14.12. Kl. 17  

i. Kortere dagsorden med juleplatte.   

f. Andet?  

  



7. Punkter til kommende møder  

a. Skoleudviklingssamtale den 2.2.23  

b. Meddelelsesbogen  

c. Principper for brug af digitale enheder og internet.  

8. Evt.  

a. 9. klasserne står for julefodbold. Per fra Hallen vil gerne give mulighed for at en 

årgang kan sælge slik mv. Vi skal sørge for at informere om, at børnene kan have 

penge med til at købe. Det kunne være Elevrådet som får opgaven og tjener 

pengene.   

  

  

  

  

Møderække i skolebestyrelsen for skoleåret 2022/2023  

Tidpunkt: 17-18.30 (ny tidsramme afprøves og drøftes på første møde i august)  

 17.8.22 – Ordinært møde  

1.9.22 – Kursus for alle bestyrelsesmedlemmer kl. 16.30-20.30 på Sophieskolen  

29.9.22 – Ordinært møde  

25.10.22 - Ordinært møde  

21.11.22 - Ordinært møde  

14.12.22 - Ordinært møde (juleafslutning)  

26.1.23 - Ordinært møde og møde for alle forældre (Årsberetning) Alt dato: 25.1.25  

27.2.23 - Ordinært møde  

21.3.23 - Ordinært møde  

26.4.23 - Ordinært møde  

25.5.23 - Ordinært møde  

13.6.23 - Ordinært møde (afslutning)  

  

  

   

  


